
Torrent pregunta al Parlament pel nou Trueta

El diputat al Parlament i alcalde de Sarri� de Ter, Roger Torrent (ERC), va entrar ahir preguntes al Parlament

sobre l'hospital Trueta de Girona. La primera pregunta �s sobre l'empla�ament i la redacci� del projecte de

construcci� del nou hospital. Tamb� ha fet preguntes sobre el conveni signat entre la Universitat de Girona i

l'Ajuntament que presideix, en el qual es preveia la construcci� de les facultats de Medicina i Infermeria al

municipi, al costat del nou Trueta. Torrent va defensar que es tracte d'un equipament ÒclauÓ per a les comarques

gironines i va lamentar que Òconstantment hi ha endarrerimentsÓ.

j.n.
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